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Abstract (en)
[origin: WO2021148476A1] The invention relates to a device and a method for winding toroidal cores arranged on a toroidal core plane with a wire
arranged on a winding plane. The device additionally comprises: a protective cover which is arranged substantially on the toroidal core plane and
perpendicularly to the winding plane, is movably mounted in a translational manner horizontally on the toroidal core plane, and is designed to be
guided over some regions of the toroidal core during operation, and thereby protect the toroidal core, and to produce an inner mold for at least one
wire winding, said wire being wound on the mold. The device additionally comprises: a slide which is arranged substantially on the toroidal core
plane and parallel to the protective cover and which is slidably mounted about the protective cover, surrounds some regions of the protective cover,
and is designed to push the at least one wire winding wound on the protective cover from the protective cover onto the toroidal core during operation
by means of a translational movement.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung und ein Verfahren zum Bewickeln von in einer Ringkernebene angeordneten Ringkernen mit einem in
einer Wickelebene angeorneten Draht. Die Vorrichtung umfasst ferner: eine Schutzabdeckung, welche im Wesentlichen in der Ringkernebene
und senkrecht zu der Wickelebene angeordnet und in der Ringkernebene horizontal translatorisch beweglich gelagert ist und dazu eingerichtet
ist, im Betrieb bereichsweise über den Ringkern geführt zu werden und den Ringkern dadurch zu schützen und eine innere Form von zumindest
einer Drahtwindung zu erzeugen, auf die der Draht gewickelt wird. Die Vorrichtung umfasst ferner: einen Schieber, welcher im Wesentlichen in der
Ringkernebene und parallel zu der Schutzabdeckung angeordnet und um die Schutzabdeckung gleitbar gelagert ist und die Schutzabdeckung
bereichsweise umgibt und dazu eingerichtet ist, die zumindest eine auf die Schutzabdeckung gewickelte Drahtwindung im Betrieb durch eine
translatorische Bewegung von der Schutzabdeckung auf den Ringkern zu schieben.
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